
Rondvraag met betrekking tot de verkeer remmende maatregels in Vledder

Datum: 20 april 2020

Steller vragen: De heer A.Fopma, fractie PvdA

Onderwerp: Stand van zaken met betrekking tot de verkeer remmende maatregelen in Vledder

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

1. Klopt het dat wij geen terugkoppeling van het college hebben gehad over de evaluatie van 
dit project?

 
2. Blijft het nu zo of wordt er nog gewerkt aan andere oplossingen?

Toelichting
Wij hebben uit de krant vernomen en zelf ook geconstateerd dat de veel besproken 
verkeersmaatregel in Vledder recent is verwijderd.


